

Ooredoo ش.م.ق.ع

مجموعة Ooredoo تؤكد صدور حكم نهائي لصالح الشركة الوطنية للاتصالات المتنقلة وإلزام المستأنفين بدفع مبلغ وقدره حوالي 510 مليون ر.ق إلى Ooredoo الكويت

الدوحة، قطر، 23 مارس 2023: أعلنت Ooredoo (ش.م. ق.ع)، ورمز تداولها: ORDS، عن صدور قرار غرفة مشورة محكمة النقض في الكويت بعد جلسة الاستماع إلى الاتئناف على الحكم الصادر لصالح الشركة الوطنية للاتصالات المتنقلة -Ooredoo الكويت- المُستأنف ضدها- في القضية الخاصة بنطاق الأرقام في الدعوى رقم 2020/859.

وتم تقديم الاستئناف من قبل السيد مدير عام الهيئة العامة لاتصالات وتقنية المعلومات بصفته (مُستأنِف) والسيد / وزير الاتصالات بصفته (مُستأنِف).

ونص القرار الصادر على عدم قبول الاستئناف، وإلزام المُستأنِفين بدفع مبلغ وقدره 43,817,594 د.ك ما يعادل حوالى 510 مليون ر.ق لـOoredoo الكويت.

-انتھی-

Ooredoo Q.P.S.C.

Ooredoo Group Confirms Final Court Ruling Issued in Favour of the National Mobile Telecommunications Company, Ooredoo Kuwait to receive approx. QAR 510 million

Doha, Qatar, 23 March 2023: Ooredoo Q.P.S.C. ("Ooredoo") - Ticker ORDS -

has announced the issuance of the decision of the Council Chamber of the Court of Cassation of Kuwait following the hearing of the appeal against the judgment issued in favour of the National Mobile Telecommunications Company - Ooredoo Kuwait - (Respondent) in the case No. 859/2020, related to tariffs on number ranges.

The appeal was filed by the Director General of the Communications and Information Technology Regulatory Authority (CITRA) in his capacity as (Appellant) and the Minister of Communication in his capacity as (Appellant).

In the ruling, the appeal was rejected, and the court ordered the Appellants to pay the Respondent the total amount of KD 43,817,594 (approx. QAR 510 million).

- Ends -